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Abstract (en)
Separation is impossible or difficult when the vessel is under pressure. This result is achieved with a vessel formed by a male component (1) which

partly enters a female component (2). On the outer surface of the female component are attachment means, for example an outside thread (12) able
to co-operate with attachment means such as an inside thread (14) carried by a joining member such as a ring (11) coupled in axial translation with

the male component. When pressure is applied to the vessel, the latter deforms until the attachment means are locked, in particular by becoming
jammed. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le démontage est impossible ou difficile lorsque le récipient est sous pression. Ce résultat est obtenu avec un récipient formé d'un élément male
(1) qui pénétre partiellement dans un élément femelle (2). L'élément femelle porte, sur sa face extérieure, des moyens d'accrochage, par exemple
un filetage male (12) apte a coopérer avec des moyens d'accrochage tels qu'un filetage femelle (14) porté par un organe de liaison tel qu'une
bague (11) solidaire en translation axial de I'élément male. Lorsque la pression est appliquée au récipient, celui-ci se déforme jusqu'au blocage,
notamment par coincement, des moyens d'accrochage.
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